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ZÁPISNICA č. 2 

zo zasadnutia Komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania  

pri Mestskom zastupiteľstve v Senci,  

konaného  dňa 19.10.2021 

 

 

Prítomní:  Ing. Pavol Kvál, Mgr. Matej Varga, Rezső Duray, Ing. Peter Glončák, Ladislav 

Stolárik, JUDr. Peter Ondruška, Bc. Marek Šranko, Ing. arch. Peter Sedala, 

Patrik Pätoprstý, Dušan Kozic, Bc. Marek Šmihel, Ing. Rudolf Bittner, Ing. Juraj 

Gubáni, Ing. Boris Tušer 

 

Ospravedlnená: PaedDr. Monika Snohová  

 

Začiatok zasadnutia komisie: 15:00 h 

 

 

1. Otvorenie 

 

- Ing. Pavol Kvál – na zasadnutí komisie privítal prítomných členov komisie 

a prizvaných hostí. Svoju neúčasť na komisii ospravedlnila  PaedDr. Monika Snohová.  

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Vyhodnotenie Letnej turistickej sezóny 2021 SCR Senec s. r. o. 

3. Zadanie pre VO na US Slnečné jazerá 

4. Zmena organizácie dopravy (lokalita okolo OÚ Senec, Hurbanova ul.) 

5. Zmena Organizácie dopravy (lokalita Štefánikova ul.)  

6. Spoplatnenie parkovania Lichnerova ul.(gymnázium) 

7. Rôzne 

8. Záver 

 

Hlasovanie: 

Za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 (p. Snohová); 

 

 

2. Vyhodnotenie Letnej turistickej sezóny 2021 SCR Senec s. r. o. 

 

- Bc. Marek Šmihel - predložil vyhodnotenie Letnej turistickej sezóny Správy 

cestovného ruchu Senec s.r.o.  

- Ing. Kvál – požiadal, aby sociálne zariadenia (toalety) boli otvorené „celoročne“ (apríl 

– november), nakoľko Slnečné jazerá navštevujú občania počas celého roka. Aj počas 

LTS zabezpečiť údržbu zelene (kosenie, orez kríkov, stromov); 



Zápisnica komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania Strana 2 
19.10.2021 

- p. Duray – informoval prítomných, že materiál bol prerokovaný na Dozornej rade SCR 

Senec a.s. Členovia DR mali na konateľa veľa otázok. Prerokovávala sa otázka zriadenia 

turniketov, havarijný stav kanalizácie; 

- p. Stolárik – bolo by vhodné, aby sa celý deň po jazerách (počas LTS) aj v meste 

pohyboval jeden pracovník s vozíkom a zbieral odpadky. Požiadal o umiestnenie 

odpadkových košov na separovaný zber na SJ; 

- p. Kozic – zaujímal sa, či sa neuvažuje s výstavbou polopodzemných kontajnerov aj na 

jazerách, 

- Ing. Kvál, Bc. Šmihel – výstavba polopodzemných kontajnerov je finančne náročná  

záležitosť. V prvom rade treba doriešiť budovanie polopodzemných kontajnerov 

v meste. Uvažuje sa nad tým, že by každý chatár mal svoj vlastný kontajner. Často sa 

stáva, že autá z okolitých obcí, ktoré cez jazerá prechádzajú vyhadzujú svoj odpad do 

kontajnerov na jazerách. 

 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 5/2021 

 

Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci prerokovala Správu 

o vyhodnotení Letnej turistickej sezóny Správy cestovného ruchu Senec s.r.o. 

Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci berie na vedomie Správu 

o vyhodnotení Letnej turistickej sezóny Správy cestovného ruchu Senec s.r.o.  

 

Hlasovanie: 

Za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 

 

 

 

3. Zadanie pre VO na US Slnečné jazerá 

 

- Ing. Boris Tušer – predložil zadanie pre verejné obstarávanie na US Slnečné jazerá 

 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 6/2021 

 

1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci prerokovala návrh 

Zadania pre verejné obstarávanie na spracovanie územnoplánovacieho podkladu 

„Urbanistická štúdia rekreačnej zóny Slnečné jazerá, Senec“. 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci súhlasí s návrhom 

Zadania pre verejné obstarávanie na spracovanie územnoplánovacieho podkladu 

„Urbanistická štúdia rekreačnej zóny Slnečné jazerá, Senec“. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 2 (p. Kozic, p. Snohová); 

 

 

 



Zápisnica komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania Strana 3 
19.10.2021 

4. Zmena organizácie dopravy (lokalita okolo OÚ Senec, Hurbanova ul.) 

 

- Mgr. Matej Varga – požiadavka zmeny organizácie dopravy vzišla z územného 

Generelu dopravy, ktorý sa vypracoval v r. 2020. Generel nám odporúča prijať 

opatrenia, ktoré sú potrebné na zlepšenie (spriechodnenie) dopravy v meste, zvýšenie 

bezpečnosti, poprípade na získanie ďalších parkovacích miest. V okolí Okresného úradu 

Senec je vysoká premávka, dochádza tu k dopravným kolíziám. Je odporúčané 

v niektorých častiach dopravu zjednosmerniť, aby sa tok dochádzky usmernil. Medzi 

OÚ a bytovkou na Kollárovej ul. generel odporučil vybudovať prepojovaciu 

komunikáciu z Hurbanovej ul. na Kollárovu. Plus by sa tam vybudovali/vytvorili nové 

parkovacie miesta.  

- Ing. Kvál – k predloženému návrhu mal pripomienku. Pri odsúhlasení predkladaného 

návrhu požiadal pred OÚ vybudovať kolmé/šikmé státie (parkovanie). Členovia 

komisie hlasovali o predloženom návrhu s pripomienkou Ing. Kvála. 

 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 7/2021 

 

1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

prerokovala zmenu organizácie dopravy v lokalite okolo Okresného úradu Senec, 

Hurbanova ul. s   

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

navrhuje zrealizovať zmenu organizácie dopravy v lokalite Hurbanova ul., okolo 

Okresného úradu Senec a s tým súvisiace stavebné úpravy s pripomienkou. 

 

Hlasovanie: 

Za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 

 

 

5. Zmena Organizácie dopravy (lokalita Štefánikova ul.)  

 

- Mgr. Matej Varga – táto požiadavka tiež vzišla s Generelu dopravy. Ide o to, aby sa 

niektoré komunikácie v tejto lokalite odbremenili. Vznikol by tu priestor na pozdĺžne 

parkovanie, pruhy pre cyklistov. Cieľom je,  aby autá zo Štefánikovej a jazier opúšťali 

areál po komunikácii (ktorá, bola vybudovaná za týmto účelom) pri aquaparku;  

- Ing. Kvál – problém vidí v obojsmernej premávke (krátky úsek) pri výjazde z Rybárskej 

ul. Navrhuje aj tento úsek zjednosmerniť (tak aby bola celá Štefánikova ul. 

jednosmerná);  

- Bc. Šranko – myslí si, že táto zmena nie je pre mesto dôležitá. V meste sú 

problematickejšie úseky, ktoré by sa dopravne mali riešiť. Občanom z tejto lokality sa 

znemožní výjazd zo Štefánikovej ul. (z tejto lokality). Od LIDL po stanicu býva ráno 

zápcha. Takisto od LIDL po družstvo. Myslí si, že takéto zmeny dopravy by 

spomaľovali celú Štúrovu ul. Tento koncept je využiteľný cez leto. Ale nie celoročne. 

Bolo by vhodné diskutovať s občanmi, ktorí bývajú v tejto lokalite, čo si o tom myslia. 

Zaujímať sa o ich názor;  
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- p. Duray – myslí si, že zjednosmernenie danej lokality nie je dobrý nápad. Občania si 

skracujú čakanie v rade pri LIDL cez túto lokalitu. Je toho názoru, že merania potrebné 

na vypracovanie generelu dopravy sa neuskutočňovali ráno, keď je tu premávka 

najhustejšia. Nesúhlasí s predloženým návrhom; 

- Ing. Bittner – je toho názoru, že teraz nie je vhodné riešiť zmenu organizácie dopravy 

v tejto lokalite. Pokiaľ sa nevyrieši prepoj Boldocká – Trnavská, akékoľvek riešenia 

môžu byť zbytočné a drahé. Bola by to zbytočná investícia. Vybudovaním prepoja, sa 

ukáže skutkový stav. Ak sa na Štefánikovej využije zelená plocha na čiastočné 

parkovanie, bude komunikácia obojsmerne bezproblémová. V tejto chvíli nemá zmysel 

robiť zmeny v doprave v tejto lokalite; 

- Ing. Gubáni – podporuje tento návrh. Má však jednu pripomienku. Z návrhu vyhodiť 

zákaz vjazdu cyklistov na Štefánikovu ul. zo SNP. Je potrebné, aby sa zachoval 

cykloprepoj Školská – Štefánikova ul. 

 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 8/2021 

 

1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

prerokovala zmenu organizácie dopravy v lokalite Štefánikova ul. 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

navrhuje zrealizovať zmenu organizácie dopravy v lokalite Štefánikova ul.,  

 

Hlasovanie: 

Za: 2 (p. Glončák, p. Varga), proti: 1 (Šranko), zdržal sa: 7, neprítomný: 1 (Snohová); 

Komisia CRDaP nesúhlasí zo zmenami organizácie dopravy v lokalite Štefánikova ul. 

 

 

6. Spoplatnenie parkovania Lichnerova ul. (gymnázium) 

 

- Mgr. Varga – predložil návrh na spoplatnenie parkoviska na konci Lichnerovej ul. (od 

vysúvacej zábrany pri Tatra Banke smerom k Štúrovej ul. z dôvodu, že parkovisko je 

zväčša obsadené motorovými vozidlami celý deň a občania, ktorí si prídu vybaviť veci 

do mesta, nemajú kde krátkodobo zaparkovať. Bezplatná alternatíva na parkovanie je 

na parkovisku pri NTC. 

 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 9/2021 

 

1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci prerokovala 

spoplatnenie parkovania na Lichnerovej ul. (od Tatra Banky smerom k Štúrovej ul). 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci súhlasí so 

spoplatnením parkovania na Lichnerovej ul. (od Tatra Banky smerom k Štúrovej ul.). 

 

Hlasovanie: 

Za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 

 



Zápisnica komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania Strana 5 
19.10.2021 

 

7. Rôzne 

 

- Ing. Kvál a Mgr. Varga – oboznámil členov komisie s návrhom, ako a koľko áut by sa 

zmestilo na plochu na Tureckej ul., keby sa realizoval polozapustený parkovací dom, 

(t.z. na streche parkovacieho domu by ostala zeleň s ihriskami). 

 

- Ing. Kvál – predložil návrh na zvýšenie poplatku za parkovanie v meste. Členovia 

komisie navrhujú doterajšiu sumu 0,20 €/0,5 h zvýšiť na 0,40 €/0,5h a 0,80 €/hodina.  

 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 10/2021 

 

Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci prerokovala návrh na 

úpravu cien za parkovanie v meste  

Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci odporúča mestskému 

zastupiteľstvu schváliť úpravu cien za parkovanie v meste na 0,40€/0,5h a 0,80 €/hodina. 

 

Hlasovanie: 

Za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 (p. Snohová); 

 

8. Záver 

 

Na záver predseda Komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom 

zastupiteľstve v Senci  Ing. Pavol Kvál poďakoval prítomným za účasť a o 18:00 h rokovanie 

komisie ukončil.  

 

 

 

 

        Ing. Pavol Kvál 

        predseda komisie 

 

 

 

 

 

Zapísala: Bronislava Gašparová 

27. 10. 2021 


